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Zápis z mimořádné schůze Akademického senátu ETF 
2. prosince 2022 

 
 
Přítomni: J. Kranát (předseda), O. Fischer, T. Landová, A. Matochová, P. Pěnkava, M. 

Vaňáč; 
  F. Keprtová (místopředsedkyně), L. Diopová, A. Pokorný, A. Rozbořilová, 

M. Slámová, S. Šimková. 
 
  + stálí zástupci: M. Lis, D. Novotný. 
 
1. Projednání prospěchových stipendií 
 
Podle čl. 4 odst. 4 Stipendijního řádu UK výši prospěchového stipendia (stipendia za vyni-
kající studijní výsledky) stanoví děkan po vyjádření AS. Děkan J. Roskovec se 30. 11. obrá-
til na senát s návrhem vyplatit toto stipendium ve výši 22 000,- Kč. Jedná se o 10 % navý-
šení oproti minulému roku. 
 T. Landová se dotázala, kolik prospěchových stipendií fakulta ročně vyplácí a studentům 
jakých programů (bak./mgr./dr.). J. Roskovec odpověděl, že stipendium se týká jen pre-
graduálních studentů a to „nejméně 10 % studentů daného studijního programu, kteří do-
sáhli nejlepšího ukazatele“ (čl. 4 odst. 2 Stipendijního řádu UK). ETF se drží této spodní 
hranice podle údajů generovaných SIS. Letos se stipendium týká 25 studentů. 
 
Usnesení: AS projednal návrh navýšení prospěchových stipendií a bez připomínek vzal na 
vědomí. 
 
Schváleno: 12–0–0 
 
Zapsal: J. Kranát 
Zápis schválen: 12–0–0 
 
 


